

# 7天6晚 厦门、永定土楼、潮州、梅州之旅

- 世界著名自然文化遗产——永定南江村土楼群
- 游览海上花园“鼓浪屿”美丽风光
- 佛教圣地“南普陀寺”“开元寺”

## 第一天：抵达厦门

**酒店:** 厦门日东花园大酒店5星 或同级

抵达厦门，由导游接机送回酒店休息。

(免费接機時間：24小时，请于报名时提供航班信息，相近2-3小时内的班机旅客将一同接机，请在机场耐心等待或可自行前往酒店)

## 第二天：厦门/潮州/梅州（早/午/晚餐）

**酒店:** 梅州维也纳国际大酒店5星 或同级

早餐后，08:00在大堂集合，游览【天福石雕园（不登山）】，由天福集团总裁李瑞河先生创建，于2013年11月27日开园，是一个融自然风光和人文景观为一体的石雕主题公园。前往潮州，游览粤东第一古刹【开元寺】，游富有潮汕地区民居建筑风格的【甲第巷、牌坊街】，感受古朴风土人情，有“小紫禁城”之称的【广济门城楼】，远眺湘子桥。后前往梅州。

## 第三天：梅州/永定（早/午/晚餐）

**酒店:** 永定客家土楼王子酒店5星 或同级

早餐后，参观【客家博物馆】、世界客都第一景区。尔后前往古田会议会址—第一批全国重点文化保护单位，之后前往世界文化自然遗产土楼所在地~永定。

## 第四天：永定/厦门（早/午/晚餐）

**酒店:** 厦门日东花园大酒店5星 或同级

早餐后，游览永定世界遗产第一标志【土楼民俗文化村】，土楼王子—振城楼、富裕楼、如升楼、小桥流水人家。尔后返回~厦门。游览华侨旗帜、民族光辉陈嘉庚先生创建的【集美学村】，【龙舟池】，【归来堂】。

## 第五天：厦门（早/午/晚餐）

**酒店:** 厦门日东花园大酒店5星 或同级

早餐后，游览【千年古刹南普陀寺】，它位于厦门五老峰下，面临碧澄海港，因其供奉观世音菩萨，与浙江普陀山观音道场类似，又在普陀山以南而得名，为闽南佛教胜地之一。外观全国重点大学，国家“211工程”“985工程”重点建设高校厦门大学，车游【环岛路】，外观国际会展中心，远眺小金门。尔后游览【台湾小九份曾厝垵风情街】。

## 第六天：厦门（早/午/晚餐）

**酒店:** 厦门日东花园大酒店5星 或同级

早餐后，游览“海上花园”【鼓浪屿】，万国建筑群（英國領事館、日本領事館、天主教堂、美国领事馆）远眺日光岩、郑成功雕像、龙头路商业街及顺济宫妈祖庙。

## 第七天：厦门送機（早餐）

早餐后，安排送机，结束愉快的旅程。（免费送機時間：24小时，请于报名时提供航班信息。其他时间需附加費用或客人自行前往机场）

- **指定购物站：**茶叶、中国丝绸艺术展馆、竹炭生活馆、刀具或养生馆、工艺品
- **已包含自费项目：**天福石雕园、潮州开元寺、客家天下主题公园、土楼民俗文化村、古田会议会址、鼓浪屿风景区
- **推荐自费项目：**USD80 - 老院子闽南传奇秀 / 气垫船赏鹭雅游/海上明珠塔、素宴(升等一餐)
- 费用不含：国际/国内机票及其税项，个人旅游、医疗保险，签证费用一切纯属私人性质的消费；因私人原因及航班延误等其他不可抗拒的因素引起的额外费用
- 旅客必须完成所有行程安排，假如旅客要求中途自行离团，視同全程放棄，飯店將會被取消，旅行社有权力向旅客收取脱隊费用US\$50 /每位/每天
- 所有團友務必要隨團參觀指定的購物站，沒興趣的客人可以抱著觀光為主的心態並耐心等待，拒絕參觀購物店的團友，本公司將有權利向該團友徵收團費附加費。
- 以上行程仅供参考，如果遇到天气或交通等人力不可抗拒因素，各景点可能作出调整或更動前後次序，本公司保有一切修正行程的權利；酒店等级皆以当地标准为根据，所有参团者被视作同意以上条款论。

# 7D6N HAKKA HIGHLIGHT

## XIAMEN / ZHANGZHOU / MEIZHOU / YONGDING

### Day 01 ARRIVAL XIAMEN

#### Hotel: Best Western RiDong Garden Hotel 5\* or similar

Upon arrival, meet at airport then transfer to hotel. (Free airport transfer 08:00am-20:00pm, passengers arriving adjacent within 2-3 hours will be picked up together. For those traveler refused to wait or beyond above timetable, traveler can own arrangement transfer to hotel)

### Day 02 XIAMEN / CHAOZHOU / MEIZHOU

(B / L / D)

#### Hotel: Meizhou Vienna Hotel 5\* or similar

After breakfast, assemble at lobby on 08:00am. After that, will visit <Expwy TenFu Service Area> . Next, visit to <Kaiyuan Temple>. This temple was constructed in Tang Dynasty, is the largest of the temples with the same name in China. After that, visit <Jia Di Street and Ancient Street > . Continue visit to Guangjimen City Gate. This city gate was constructed in the Ming Dynasty and is the main symbol of Chaozhou City. Proceed to Meizhou.

### Day 03 MEIZHOU / YONGDING

(B / L / D)

#### Hotel: King Tulou Hotel 5\* or similar

After breakfast, ,visit <Hakka Museum>.. which symbolized the cultural and spiritual home of the Hakka people. It houses the most complete and comprehensive exposition of Hakka history and culture in the world. Visit the Hakka Park scenic spot. After that proceed to visit Site of the Gutian Conference Next, proceed to Yongding.

### Day 04 YONGDING / XIAMEN

(B / L / D)

#### Hotel: Best Western RiDong Garden Hotel 5\* or similar

After breakfast, visit < Tulou > the earth buildings inside the scenic spot are distinctive in their architectural styles, including the Zhenyanglou . Tulou is a traditional communal residence in the Fujian province. Back to Xiamen, visit Jimei School Village, Longzhou Pool Public Lavatory, Returning Hall.

### Day 05 XIAMEN

(B / L / D)

#### Hotel: Best Western RiDong Garden Hotel 5\* or similar

After breakfast, Visit to <South Putuo Temple>. This temple is a famous temple in Fujian, as well as in China. The temple backs on to a group of exquisite peaks and was first constructed in the Tang Dynasty. View <Xiamen University> and the beautiful seaside road - <Island Circling Road>by coach.

### Day 06 XIAMEN

(B / L / D)

#### Hotel: Best Western RiDong Garden Hotel 5\* or similar

In the morning, visit to <Gulang Islet>. Its name, meaning "drumming wave", came from the rocks in the southwest that give a drumming sound when high tide hits them. In the islet, visit to Shuzhuang Garden, Piano Museum and Longtou Road. <Shuzhuang Garden> is a private villa first constructed in 1913. It is known for its well-conceived layout and borrowed scenes. <Piano Museum> located in the Hall of Roaring Tides in Shuzhuang Garden. It is the only museum in China displaying various kinds of antique pianos from different countries in the world. Next, free and leisure at <Longtou Road> is the main commercial street on Gulang Islet, the street is lined by many shops selling crafts, fine arts, paintings and calligraphic works.

### Day 07 XIAMEN AIRPORT FLIGHT BACK TO HOME

( B )

After breakfast, transfer to airport for your flight back to home. (Free airport transfer :24Hrs)

- It is compulsory for all tour participants to complete the full itinerary. In the event of not complying the requirement, rest of the tour will be abandon, hotel will be cancel and a penalty surcharge of US\$50/pax/day.
- No refund for no show and any unused portion of the packages or during tour.
- All tour members are compulsory to visit the specify shopping stops. However, you are not obligated to purchase product sold at the shopping stop. The company reserves the right to collect a penalty surcharges if you refuse to visit the shops.
- The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement.
- Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary. All hotel ratings are based on local terms.



- 台湾小九份曾厝垵风情街
- Tian Fu Shi Diao Yuan



- 天福石雕园



- 归来堂
- Returning Hall